
Słowacy liczą na budowę drogi do Zwardonia
Marszałek gościł dzisiaj ambasador Republiki Słowacji w Polsce, Magdę Vášáryovą

Podczas spotkania poruszono zagadnienia dotyczące polsko-słowackiej współpracy kulturalnej i gospodarczej. Pani
ambasador szczególną uwagę zwróciła na kwestie budowy dróg na polsko-słowackim pograniczu, a zwłaszcza drogi
łączącej Bielsko-Białą, Żywiec, Zwardoń i Čadcę. Zdaniem słowackiego rządu dzięki nowej drodze dwukrotnie wzrosłaby
wymiana towarowa między naszymi krajami szacowana obecnie na 1-1,3 mld euro. Pozwoliłaby również Słowakom na
częstsze korzystanie z polskich portów. Teraz korzystają oni z lepszych dróg w Czechach i wybierają głównie porty
niemieckie. Powstanie tej drogi jest również ważne dla Polski. Dzięki niej możliwe będzie ożywienie współpracy
gospodarczej z krajami leżącymi na południu naszego kontynentu. W okolicach Bielska-Białej powstanie skrzyżowanie
szlaków komunikacyjnych biegnących z Czech i Słowacji, co stworzy mozliwości dalszego gospodarczego rozwoju
południowej części naszego województwa. W najbliższych dniach Marszałek Michał Czarski wystąpi do Ministra
Infrastruktury z prośbą o przekazanie dokładnych informacji na temat stanu zaawansowania tej inwestycji.
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